
محمدمحمــدی ســدهی/ حــدود 2 ماه 
تا زمــان آغاز فیفادی شــهریورماه باقی 
مانده و مسئولان فدراســیون فوتبال در 
ایــن مــدت در فکــر برگــزاری بازی های 
تدارکاتی مناسب برای تیم ملی هستند. 
ایــن در حالــی اســت کــه برنامه ریــزی 
فدراســیون فوتبــال در فیفــادی اول بــا 
انتقــاد کارشناســان و بازیکنــان و حتــی 
ســرمربی تیم ملی همراه بــود و در این 
شرایط مسئولان فدراســیون با وسواس 
زیــاد به دنبال انتخــاب رقبای تیم ملی 
برای برگــزاری بازی دوســتانه هســتند. 
این در حالی است که فدراسیون فوتبال 
کماکان از نظر مالی در مضیقه اســت و 
هنوز کمک 55 میلیارد تومانی مجلس 

هم به دست فدراسیون نرسیده است.
بهرام رضائیان درخصوص شــرایط 
مالی فدراســیون برای برگزاری فیفادی 
پیــش رو بــه خبرنــگار »ایــران« گفــت: 
از نظــر مالــی در  »فدراســیون فوتبــال 
 55 کمــک  تاکنــون  و  اســت  مضیقــه 
میلیــارد تومانــی مجلــس به دســت ما 
نرســیده اســت. البتــه دســتور پرداخت 
این مبلغ توســط رئیس جمهور محترم 
صــادر شــده و تنهــا کارهــای اداری آن 
باقــی مانــده اســت. امیدواریم کــه این 

پروســه اداری بــا ســرعت بیشــتر طــی 
شــود و ایــن مبلــغ در کوتاه تریــن زمــان 
ممکــن در اختیار فدراســیون قــرار گیرد 
چرا که ما بشــدت نیازمند تأمین منابع 
مالــی بــرای تیــم ملــی هســتیم.« ایــن 
عضــو هیأت رئیســه فدراســیون فوتبال 
صحبت هــای خــود را ایــن گونــه ادامــه 
داد: »بــرای فیفــادی شــهریور بشــدت 
نیازمند دریافت کمک مجلس هستیم 
و بــه احتمال زیاد ایــن مبلغ تا آن زمان 
بــه دســت مــا خواهد رســید. مــا همین 
حالا برای انجــام کارهای مقدماتی تیم 
ملی جهــت اجرای برنامه هــای تیم در 
فیفــادی پیــش رو نیازمند منابــع مالی 
هســتیم و بــه ایــن دلیــل بشــدت پیگیر 
دریافــت کمک مالی مجلس هســتیم. 
وزیــر ورزش هــم قول داده تــا این مبلغ 
در کوتاه تریــن زمــان ممکــن به دســت 

مان برسد.«
حســن  اظهــارات  درخصــوص  او 
کامرانی فر، دبیرکل فدراســیون فوتبال 
درخصوص این موضوع که فدراســیون 
بــرای فیفادی پیــش رو به بیــش از یک 
میلیــون یــورو نیــاز دارد، بیــان داشــت: 
»واقعیت این است که دولت محترم در 
مرحله انتخابی جام جهانی کمک های 

مالی خوبی به فوتبال داشــت و پاداش 
بازیکنــان تیم ملــی هم پرداخت شــد. 
امیدواریم که این کمک ها تداوم داشته 
باشــد. فیفا پــس از صعود تیــم ملی به 
جــام جهانــی یــک و نیــم میلیــون دلار 
به فدراســیون پاداش داد که متأســفانه 
ما بــه دلیــل تحریم هــا نمی توانیم این 
مبلغ را برداشــت کنیم. ماهیت فوتبال 
مــا درآمــدزا اســت و می توانــد درآمــد 
خــودش را                            داشــته باشــد و بــه امــورات 

خودش بپردازد اما متأسفانه به دلایلی 
که غیر فوتبالی است، نمی توانیم به این 

درآمدها دسترسی داشته باشیم.«
رضاییــان صحبت هــای خــود را این 
گونــه ادامــه داد: »بایــد ایــن را در نظــر 
بگیریــم که تیــم ملی بــرای حضــور در 
جام جهانی زمان چنــدان زیادی ندارد 
و مــا نباید این زمان را از دســت بدهیم. 
از دولت درخواســت داریم که این مبلغ 
را هرچه زودتر در اختیار فدراسیون قرار 

دهــد و پس از آن دولــت محترم همان 
مبلغی را که در فیفا داریم به فدراسیون 
اختیــار  در  مبلــغ  آن  و  کنــد  پرداخــت 
دولــت محترم قــرار گیرد. اگــر پول فیفا 
را می  توانســتیم دریافت کنیم، مشکلی 
بــرای برگــزاری آمــاده ســازی تیم ملی 

نداشتیم.«
او درخصوص فیفــادی پیش رو این 
گونه صحبت کرد: »اردوی خیلی خوبی 
در اروپــا برای تیم ملی پیش بینی شــده 
اســت تــا در ایــن اردو 2 بــازی دوســتانه 
از  یکــی  کنیــم.  برگــزار  خــوب  خیلــی 
گزینه هــای ما بــرای برگزاری ایــن بازی 
اتریش اســت کــه امیدواریم ایــن اتفاق 
بیفتد. دنبال این کار هستیم و ان شاءالله 
بــه ســرانجام می رســد و آن را                            قطعــی 
می کنیم. به محض نهایی شدن آن نام 
حریفــان را اعلام خواهیــم کرد. تمامی 
مســئولان فدراســیون تــلاش می  کننــد 
تــا تیم ملــی با مشــکلات فیفــادی اول 
مواجــه نشــود و بــه ایــن دلیــل حریفان 
تیــم ملــی را با حساســیت بــالا انتخاب 
می  کنیــم. در فیفــادی اول هــم کارهــا 
بخوبی پیش رفت اما کانادا خلف وعده 
کرد و این موضوع باعث شد برنامه های 

ما به هم بریزد.«

هم اندیشــی  جلســه  سه شــنبه  روز 
برگــزار  فوتبــال  باشــگاه های  فرهنگــی 
شــد و مجدداً در این جلســه خبرنگاران 
دراگان  تغییــر  شــایعات  درخصــوص 
اسکوچیچ، سرمربی تیم ملی از او سؤال 
کردند که رضاییان اعلام کرد »سرمربی 
تیــم ملــی تغییــر نمی کنــد.« او در این 
خصــوص گفــت: »حضــور اســکوچیچ 
روی نیمکــت تیــم ملی بــرای برخی ها 
چالــش شــده اســت و این گونــه به نظر 
می  رســد که برخی ها دوســت ندارند که 
اســکوچیچ در جام جهانــی تیم ملی را 
همراهی کند. این افراد به جای حمایت 
از تیــم ملــی درخصــوص تغییــرات در 

نیمکت تیم ملی صحبت می  کنند.«
رضاییــان صحبت هــای خــود را این 
خودمــان  شــأن  »در  داد:  ادامــه  گونــه 
نیســت که بخواهیم بارهــا درخصوص 
این موضــوع صحبت کنیم. متأســفانه 
برخی هــا هــر روز ایــن موضــوع را به هر 
شــکلی بیان می  کنند و ما هم مجبوریم 
این جملــه را تکرار کنیم که اســکوچیچ 
سرمربی تیم ملی است و قطعاً در جام 
جهانی حضور خواهد داشــت. در آینده 
هم هیچ گونه تغییری روی نیمکت تیم 

ملی نخواهیم داشت.«
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حضور نمایندگان ایران در همایش جام جهانی 2022
نخســتین روز همایــش جام جهانــی 2022 قطر با حضور نماینــدگان 32 تیم 
راه یافتــه بــه این مســابقات و مقامــات اجرایی فیفا برگزار شــد. ایــن همایش که 
در آن آخریــن اطلاعــات و امور مربــوط به برگزاری دیدارهای جــام جهانی مورد 
بررســی و مرور قــرار خواهد گرفت، روز دوشــنبه با پیام جیانــی اینفانتینو، رئیس 
فیفا برای حاضران به صورت رسمی آغاز شد. حمید استیلی سرپرست تیم ملی 
در ایــن همایش حضور داشــت و علاوه بــر او نماینده کادر فنی، مســئول امنیتی، 
مدیر رســانه ای و نماینــده امور بین الملل فدراســیون های حاضر در جام جهانی 
هم در همایش جام جهانی 2022 قطر حضور یافتند. علاوه بر این کارگاه آشنایی 
تیم هــای حاضــر در جام جهانی از دیروز برگزار شــد. یکی از مســائل مهم در این 
کارگاه، آموزش تکنولوژی آفساید گیری روباتیک در مسابقات جام جهانی بود که 
بــرای اولین بــار در تاریخ فوتبال رخ می دهد. این تکنولوژی قرار اســت به صورت 

خودکار در زمان زیر 5 ثانیه آفسایدها را به داور بازی ابلاغ کند.

راه حل فدراسیون فوتبال برای خرید بلیت جام جهانی 2022
علــی میرغفاری، دبیر کارگروه بلیت فروشــی جــام جهانی 2022 در خصوص 
اینکــه هــواداران ایرانی بــرای خرید بلیــت در مرحلــه نهایی بلیت فروشــی جام 
جهانــی 2022 بــا کردیت کارت خود از داخل کشــور با مشــکل مواجه می شــوند و 
فیفا درخواســت آنها را رد می کند، اظهار داشت: »4 سال قبل نیز چنین مشکلی 
وجــود داشــت. البتــه نه تنهــا برای بلیت فروشــی فیفا بلکــه ســایر خریدهایی که 
توسط کردیت کارت از داخل کشورمان انجام می شود نیز ریجکت خواهد شد  . 4 
ســال پیش و در زمان خرید بلیت های جام جهانــی 2018 وقتی متقاضیان برای 
خرید بلیت از طریق IP ایران اقدام می کردند، نیز بلاک می شــدند. این موضوع 
دســت ما نیســت اما فدراســیون فوتبال برای متقاضیان داخل کشور که خواستار 
خرید بلیت هســتند از فیفا درخواســت مجدد بلیت می کند که باید ببینیم مورد 
تأیید واقع می شــود یا خیر. اگر قبول کنند، بلیت ها را از فیفا می گیریم و خودمان 

در اختیار هواداران قرار می دهیم.«

کمیته صدور مجوز حرفه ای مورد تأیید فدراسیون نیست
کنفدراســیون فوتبال آســیا اسفند ماه ســال گذشــته کمیته صدور مجوز 
حرفه ای فدراســیون ایران را تا برطرف شــدن تمامی نقص ها و جلب نظر 
دبیــرکل AFC تعلیــق کرد. البته در روزهای اخیر خبری منتشــر شــد مبنی 
بــر اینکه فدراســیون فوتبــال با تشــکیل کمیتــه ای 5 نفره با حضــور حمیرا 
اســدی، محمدرضا کسرایی، هوشنگ نصیرزاده، ســهیل مهدی و جمشید 
نورشــرق در پــی رفــع تعلیــق کمیته صــدور مجوز حرفــه ای اســت. این در 
شــرایطی است که دیروز حســن کامرانی فر اعلام کرد چنین کمیته ای مورد 
تأیید فدراسیون نیست و قرار است بزودی بحث مجوز حرفه ای از سازمان 
لیگ به فدراسیون منتقل شود. او همچنین تأکید کرد که قرار است مسئول 
بخــش صدور مجوز حرفــه ای AFC بزودی به ایران بیاید تا با افرادی که به 
شــکل غیررســمی برای پیگیری این بحث کار خود را آغاز کرده اند، نشستی 

برگزار کند.

کامرانی فر: قانون سقف قرارداد ابلاغ می شود

رأی ویلموتس هفته آینده صادر خواهد شد
حسن کامرانی فر، دبیرکل فدراسیون فوتبال درباره 
نشست هم اندیشــی معاونت فرهنگی باشگاه های 
لیــگ برتری اظهار داشــت: »در بحث فرهنگی نیاز 
اســت اتفاقاتی در فوتبال ما رقم بخورد. فدراسیون 
فوتبــال و ســازمان لیگ درصدد هســتند بــا حضور 
مدیــران فرهنگــی راهــکار و مدل هــای جدیــدی را 
بررسی کنیم تا کار بهتری در این زمینه رقم بخورد. 
مبنای فدراســیون فوتبال و ســازمان لیگ این است 
کــه در بخــش فرهنگــی خیلــی قوی تر از قبــل ورود 

کند.«
او درخصوص اینکه آیــا مذاکرات برای برگزاری 
بــازی با اروگوئه در فیفادی شــهریور همچنان ادامه 
دارد یا این مسابقه قطعی شده افزود: »برنامه ریزی 
تقریباً نهایی شــده است و ان شــاءالله تیم ملی بین 
اواخــر شــهریور تــا اوایــل مهــر اردو می زنــد. یکی از 

گزینه های ما برای محل این اردو اتریش است. البته 
دو کشور را نیز دیده ایم، برای برگزاری بازی دوستانه 
نیز ابتدا 4 کشــور مدنظر بودند که اکنون به 3 گزینه 
رسیدند. ان شــاءالله در این فیفادی 2 بازی دوستانه 

خیلی خوب برای تیم ملی فراهم می شود.«
دبیــرکل فدراســیون فوتبــال در مــورد اینکــه آیا 
قانون ســقف قراردادها به باشــگاه ها اعلام شــده و 
قراردادهایی که از ســقف مجاز بیشــتر هستند ثبت 
نخواهــد شــد، گفــت: »این موضــوع به فدراســیون 
اعــلام و توســط اعضــای هیــأت مدیــره در حــال 
بررســی اســت.  ما فقط ســقف را اعلام می کنیم اما 
در مــورد قراردادهایــی که پیش از این ثبت شــده با 
توجــه به قانون فعلــی باید تغییراتی اعمال شــود. 
فدراسیون فوتبال مصمم است که قرارداد بازیکنان 

باشگاه هایی که بدهی دارند، ثبت نشود.«

کامرانی فــر در مــورد اینکــه آیا حدنصــاب برای 
برگزاری جلســات اعضــای هیأت رئیســه و امضای 
مصوبــات رعایــت می شــود، بیــان کــرد: »مجمــع 
اختیاراتی را به فدراسیون داده و اعضا نیز می توانند 
برخی مقــررات را تعیین کننــد. نمی توانیم فوتبال 
را متوقــف کنیــم و کارهــا را انجــام ندهیــم. در حال 
حاضر همین تعداد اعضای هیأت رئیسه قوانین و 

مقررات را تصویب می کنند.«
او در مورد آخرین وضعیت پرونده ویلموتس و 
اینکه آیا شکایت فدراسیون از کانادا بابت لغو بازی 
بــا این تیم در فیفادی گذشــته به فیفا ارســال شــده 
است، افزود: »احتمال دارد رأی ویلموتس در هفته 
آینده اعلام شــود. درخصوص شکایت از کانادا هم 
هنوز شکایت خود را به فیفا ارسال نکردیم و بزودی 

این اتفاق خواهد افتاد.«

فهرست پردرآمدترین سرمربیان حاضر در جام  جهانی قطر اعلام شد 

اسکوچیچ حتی گران تر از دالیچ!
فهرســت پردرآمدتریــن ســرمربی های حاضر در جــام  جهانی قطر توســط فایننس 
فوتبال اعلام شد. در این فهرست  هانسی دیتر فلیک با دستمزد سالانه ۶،۵ میلیون 
یورو، بالاتر از گرت ســاوت گیت ســرمربی انگلیس با حدود ۵،8 
میلیــون یورو در صــدر جدول قرار دارد. دیدیه دشــان قهرمان 
دوره قبــل نیز با قرارداد 3،8 میلیون یــورو جزو پردرآمدترین 
مربیان جهان در این فهرســت است. همچنین تیته سرمربی 
دارد.  قــرارداد  یــورو  میلیــون   3،۶ حــدود  برزیــل  تیــم 
ســرمربیان هلند )لوئیس فان خال(، مکزیک )جراردو 
مارتینو(، آرژانتین )لیونل اســکالونی(، قطر )فلیکس 
ســانچز بــلاس( و پرتغــال )فرنانــدو ســانتوس( بــا 
دســتمزدهای ســالانه بین 2 تــا 3 میلیــون یورو در 
رده هــای بعدی هســتند. در این رده بنــدی دراگان 
اســکوچیچ، ســرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان  با 
دستمزد سالی ۶۵0 هزار یورو در رده بیست و سوم و 
بالاتر از هموطن خود زلاتکو دالیچ است که دوره قبل 

کرواسی را به نایب قهرمانی در جام جهانی رساند.

ش
بر

فصــل  شــرایط  دربــاره  رضاییــان 
آینده لیگ برتــر و حضور هواداران 
گفت: »ســازمان لیگ و فدراســیون 
ورزش  وزارت  هماهنگــی  بــا 
برنامه هــای جامــع و کاملــی بــرای 
فصل جدید دارنــد، تا با هماهنگی 
هم در بحث فرهنگ ســازی تلاش 
بــا  عمیقــی  پیونــد  فوتبــال  کننــد. 
هــواداران دارد و امیدواریــم کــه بــا 

اجرای این برنامه ها همه در کنار هم از فوتبال لذت ببریم. خوشبختانه 
مشــکل کرونا برطرف شد و لیگ بیست و دوم محدودیتی برای حضور 

هواداران در ورزشگاه ها نداریم.«

محدودیتی برای حضور هواداران در ورزشگاه ها نداریم

استقلال درخواستی برای جذب کارلوس نداده است

ساپینتو بازگشت، دستیارانش را هم آورد
گروه ورزشــی/ ریکاردو ســاپینتو سرمربی اســتقلال صبح دیروز وارد تهران 
شــد تا کار خود را به صورت رســمی شــروع کند. این در حالی است که این 
مربی پرتغالی بعد از عقد قرارداد با باشگاه استقلال به کشور خود بازگشته 
بــود و روزهــای حضورش در کشــورش کمــی بیش از حد معمــول به درازا 
کشــیده شد تا شــایعاتی در خصوص عدم بازگشت او به ایران مطرح شود 
اما ســاپینتو بعد از حدود 10 روز حضور در پرتغال که گفته می شــود در این 
مدت مشغول بررسی بازی های استقلال در فصل و عملکرد بازیکنان بوده 
است، به تهران بازگشت و این بار دستیارانش را هم با خود آورد. روی موتا 
مربی 43 ساله پرتغالی که به عنوان مربی در تیم های الفتح، آترومیتوس 
یونان، اســتاندارد لیژ بلژیک، لژیا ورشو، براگا، واســکوداگاما، غازی انتپ و 
مورینســه دستیار مورد اعتماد ســاپینتو بوده  در استقلال نیز او را همراهی 
می کنــد. همچنیــن پائولــو میگوئــل دوس ســانتوس مربی بدنســاز جدید 
باشــگاه اســتقلال خواهد بود که ســابقه فعالیــت در بواویشــتای پرتغال و 
التعاون عربستان را دارد و برای دومین بار حضور در یک باشگاه آسیایی را 
تجربه خواهد کرد. ضمن اینکه ژائو آبرئو آنالیزور 25 ساله ساپینتو نیز تیم 
فنی ســرمربی آبی ها را همراهی می کند. ســاپینتو صحبت هایی با مدیران 
اســتقلال در خصوص وضعیت تیم خود انجام داده و طبق اعلام باشگاه 

ایــن  تمرینــات  اســتقلال 
تیم از ابتــدای هفته آینده 
آغاز می شــود. اما استقلال 
دنبــال  بــه  همچنــان 
تقویــت خــود نیــز اســت. 
یکــی از بازیکنانــی که خبر 
حضورش در جمع آبی ها 
مطــرح شــد، ژان کارلوس 
هافبــک برزیلــی نائوتیکــو 
بود که از او به عنوان گزینه 

خارجی ساپینتو برای تقویت خط میانی استقلال نام برده شد ولی باشگاه 
اســتقلال همه این اخبار را شــایعاتی بیش ندانســت و اعلام کرد کارلوس 
گزینه خارجی این باشــگاه نیست و هر گزینه ای باید با تأیید ساپینتو باشد. 
در همین زمینه، آری باروس مدیر باشگاه نائوتیکو برزیل هم در مصاحبه 
با رســانه های این کشــور موضع باشــگاه اســتقلال را تأیید کرد و گفت: »ما 
هنوز هیچ پیشــنهاد رسمی از ســوی استقلال برای جذب کارلوس دریافت 
نکرده ایم.« یکی از گزینه های حضور در استقلال، کاوه رضایی بوده که گویا 
باشگاه استقلال توانسته در مذاکرات خودش زمینه بازگشت این بازیکن به 
جمع آبی پوشان را فراهم کند. استقلال پیش نویس قرارداد این مهاجم را 
هم آماده کرده و قرار است او بزودی وارد تهران شود تا با امضای برگه ها، 

همکاری خود با استقلال را به صورت رسمی آغاز کند.

قرارداد مربیان جدید پرسپولیس امضا شد

دردسر عجیب برای دریافت رضایت نامه کاسیانو
گروه ورزشــی/ پرســپولیس در حالی چند روزی است تمرینات خود را برای 
حضــور در فصل جدید آغاز کرده که ولســلی ننکا مربــی دروازه بان ها و پپه 
لوسادا مربی بدنساز سرخپوشان دیروز با حضور در دفتر باشگاه پرسپولیس، 
رسماً قرارداد خود را با رضا درویش مدیرعامل این باشگاه امضا کردند. با 
ایــن حال، پرســپولیس همچنــان در حال تلاش برای تکمیــل نفرات مورد 
نظر خود اســت. یکی از این بازیکنان، کاســیانو دیاز مهاجم برزیلی ویزلای 
پرتغال اســت که در چند وقت اخیر بحث پیوستن او به پرسپولیس مطرح 
بوده ولی قرمزها برای جذب این بازیکن دچار دردسرهای عجیبی شده اند. 
در ابتدا اعلام شــد که پرســپولیس برای جذب کاســیانو، باید 300 هزار دلار 
به باشــگاه ویزلا بپردازد و تا زمانی که این پول به حســاب این باشــگاه واریز 
نشــود، حضور او در پرســپولیس قطعی نخواهد شــد. اما به گزارش فارس، 
در صورتی که پرسپولیس نتواند این مبلغ را در بازه زمانی 2 هفته ای فراهم 
کند، رقم رضایت نامه کاسیانو به 500 هزار دلار افزایش پیدا خواهد کرد که 
این موضوع باعث شــد مســئولان پرســپولیس به تکاپو بیفتند تا بتوانند هر 
چه زودتر این مســأله را حل و فصل کنند. در همین رابطه مذاکراتی هم با 
بانک شــهر انجام شــده تا از طریق این بانک، رقم رضایت نامه کاســیانو را 
بپردازند اما به خاطر تحریم ها امکان دارد که این پول به مقصد نرسد و این 

پرسپولیســی ها  موضوع 
را دســت به عصا کرده تا 
مبادا این پول بلوکه شود 
و نــه کاســیانو بــه تهران 
بیایــد و نــه سرخ پوشــان 
پــول  بــه  دست شــان 
در  برســد.  خودشــان 
این شــرایط، بــا اینکه به 
دلیل عملکــرد ضعیف 
در  تمیــروف  شــرزود 

فصل قبل، یحیــی گل محمدی علاقه ای به همکاری مجدد با این مهاجم 
ازبکســتانی نداشــت اما به نظر می رســد نظر مربیان این تیم تغییر کرده و 
برای همین باشــگاه پرســپولیس برای تمیروف بلیت هواپیما تهیه کرده تا 
فردا به تهران برگردد و در تمرینات حاضر شود. البته بازگشت تمیروف به 
منزله ادامه همکاری با او نخواهد بود و قرار اســت چند روزی تمریناتش را 
درنظر بگیرند و پس از آن نظر نهایی خود را برای ماندن یا جدایی قطعی 
ایــن بازیکــن اعلام کننــد. در این میــان، مهدی عبدی برتریــن گلزن فصل 
گذشته پرسپولیس که با پیشنهاد چاوز پرتغال مواجه شده بود، با مخالفت 
گل محمدی برای جدایی مواجه شد تا فصل آتی را نیز در جمع سرخپوشان 
باشــد. این در حالی است که فرانسیســکو خوزه کاروالیو رئیس باشگاه چاوز 
به نشــریه »رکورد« پرتغال، در مورد عبدی گفــت: »توانایی های عبدی، ما 
را شــگفت زده کرده و برای جذب او درخواســت رسمی ارائه کرده ایم. البته 
توازن مالی، ســتون اساســی ما اســت و ما برای جذب این بازیکن، مرتکب 

جنون مالی و ریخت و پاش بیش از حد نمی شویم.«
ë وضعیت صفروف، اسدی و رضاییان

اما بــه محدودیت حضور بازیکنان خارجی و پیوســتن گئورگی گولیســیانی 
بــه جمع سرخپوشــان و در شــرایطی که وحــدت هنانوف هــم در تمرینات 
پرســپولیس حاضر اســت، منوچهر صفروف دیگر بازیکن تاجیکســتانی از 
جمع قرمزها جدا خواهد شــد. همچنین مذاکرات پرسپولیس برای تداوم 
حضور رضا اســدی در این تیم هنوز به نتیجه ای نرســیده اســت. از آنجا که 
اسدی فصل گذشــته عملکرد خوبی در پرسپولیس نداشت، مسئولان این 
باشــگاه رقم پیشــنهادی به این بازیکن را                            حدود 4، 5 میلیــارد تومان اعلام 
کردند که نســبت به رقم قرارداد این بازیکن از فصل پیش کمتر است. این 
در حالی اســت کــه گویا مدیــر برنامه های اســدی خواهان رقــم 10 میلیارد 
تومان شــده اما پرســپولیس زیر بار این رقم نرفته و اعلام کرده که بیشــتر از 
مبلغ اعلام شــده اش را                            نمی تواند برای اســدی بپردازد. باشگاه پرسپولیس 
همچنین با انتشار پستی از زحمات رامین رضاییان مدافع فصل گذشته اش 
تشــکر کرد تا رســماً به همکاری با او پایان دهد و این بازیکن دوشــنبه راهی 
قطــر شــد. در همیــن رابطه نشــریه »الرایــه« قطر اعــلام کــرد رضاییان در 
آســتانه بازگشت به الشحانیه قرار دارد. رضاییان زمستان گذشته در لیست 
خروج الشحانیه قرار گرفت و راهی السیلیه شد ولی حالا احتمالاً دوباره به 

الشحانیه می پیوندد که در لیگ دسته دوم قطر حضور دارد.

دستیاران ساپینتو در استقلال

اللهیــار صیادمنــش مهاجــم ملی پــوش کشــورمان 
بعــد از عملکــرد خوبش در نیم فصــل حضورش در 
هال ســیتی، رضایــت مدیران این باشــگاه انگلیســی 
را جلــب کــرد تــا آنهــا تصمیم بــه دائمــی کردن 
قــرارداد قرضــی صیادمنــش بگیرنــد و از مــاه 
گذشته برای خرید او با فنرباغچه وارد مذاکره 
 »Medyatava« شده اند. طبق گزارش رسانه
ترکیــه، قــرار اســت هال ســیتی بــا پرداخــت 
2.2میلیــون یــورو صیادمنش را جــذب کند 
اما به نظر می رســد اصرار باشگاه فنرباغچه 

بــرای بــالا بــردن مبلغ فــروش ســتاره ایرانــی جواب 
داده اســت، چراکــه آجــون ایلیچالی مالــک ترکیه ای 
هال ســیتی دربــاره مبلــغ خریــد 2بازیکــن فنرباغچه 
دســت بــه افشــاگری زد و اعــلام کــرد بــرای انتقــال 
اللهیــار صیادمنــش و اوزان توفــان 7.5میلیــون یورو 
بــه فنرباغچــه پرداخــت کــرده اســت. بر این اســاس 
برای خرید صیادمنش 4.5میلیون یورو و برای اوزان 
توفان هم 3میلیون یورو پرداخت شده است. این در 
حالی است که طبق اعلام مدیریت باشگاه استقلال، 
صیادمنش بنــدی در قــراردادش دارد که در صورت 

فروش دائمی این بازیکن از سوی باشگاه فنرباغچه، 
20درصد از سود فروش این بازیکن به باشگاه تهرانی 
می رســد و حالا با توجه بــه پرداخت 4.5میلیون یورو 
بابــت خریــد صیادمنش از ســوی هال ســیتی، ســهم 
باشــگاه اســتقلال از فروش این بازیکن ایرانی نسبت 
بــه گذشــته که قــرار بــود 2.2میلیــون یورو بــه فروش 
برسد، 2برابر شــده است. مالک هال سیتی همچنین 
بــه هــواداران این تیم وعــده داد در فصل آینده لیگ 
چمپیونشیپ انگلیس، در جمع 6تیم برتر مسابقات 

قرار می گیرند.

افشاگری هال سیتی از رقم خرید صیادمنش

سهم استقلال دوبرابر شد
تأیید شرط  بندی و تبانی در فوتبال تهران

رئیس هیأت فوتبال اســتان تهــران تأیید کرد که شــرط بندی و تبانی در 
فوتبال پایتخت وجود دارد.حبیب الله شــیرازی در این خصوص به ایرنا 
گفت: »بله این موارد هســت. ستاد ویژه ای برای پیشگیری این موضوع 
تشــکیل دادیــم تــا داوران و کســانی را کــه در حال کشــیده شــدن به این 
مســائل هســتند  شناســایی  کنیم. در فوتبال ما دســت هایی فراتر وجود 
دارند که نمی گذارند این رشــته به حالت ایده آل برسد.« او به انتقاداتی 
که از نحوه مدیریتش می شــود هم پاســخ داد: »می گوینــد 12، 13 نفر از 
اقوام من در هیأت فوتبال مشــغول به کار هســتند که این موضوع دروغ 
اســت. بــه هیأت فوتبــال بیایید و ایــن موضوع را ببینید، فقط پســرم در 
هیأت فوتبال حضور دارد که در زمان علی کفاشیان مجوزش را گرفتم. 

او بسیار توانمند است و در کارهای هیأت فوتبال ما را جلو می اندازد.«

 کمک 55 میلیاردی مجلس تا فیفادی شهریور به دست مان می  رسد/ پاداش یک و نیم میلیون دلاری فیفا به دلیل تحریم ها قابل برداشت نیست/ حضور اسکوچیچ روی نیمکت تیم ملی برای برخی ها چالش شده است

بهرام رضاییان، عضو هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال در گفت وگو با »ایران«:

با حساسیت رقبا را انتخاب می  کنیم تا مشکل فیفادی اول پیش نیاید


